
99-2 大葉大學 完整版課綱

基本資訊

課程名稱 英文修辭與寫作(二) 科目序號 / 代號 2437 / ELF2027

開課系所 英美語文學系 學制 / 班級 大學日間部3年2班

任課教師 Petra       專兼任別 專任

必選修 / 學分數 必修 / 2 畢業班 / 非畢業班 非畢業班

上課時段 / 地點 (二)34   / J218  授課語言別 英文

課程簡介

This is the second part of a two semester course. This semester will focus more on general rhetorical writings and

texts. We will read a number of articles and analyze their techniques. Students will also have to ｃｒｅａｔｅe

their own texts and present them in different manners. The topic of this course is the effective use of language. The

basic purpose is to enhance the students’ rhetorical sophistication and writing skills, particularly concerning

argumentative writing, and to teach an understanding of practical reasoning and rhetorical situations: audience,

incident, issue, and cultural context. The goal is to prepare the student not only for success in academic writing, but

an understanding of how communication projects the intentions of individuals and groups. This goal is achieved by

instruction in rhetorical principles and devices and practice in rhetorical analysis of various kinds of documents.

課程大綱

Sentence Structure�

Subject-Verb Agreement�

Verb Forms�

Dependent Clauses�

Independent Clauses�

Fragments, Run-Ons, and Comma Splices�

Parallelism�

Word Order�

Word Choice

基本能力或先修課程

Intermediate English skills.

課程與系所基本素養及核心能力之關連
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教學計畫表

系所核心能力 權重(%)

【A】

檢核能力指標(績效指

標)

教學策略 評量方法及配分

權重

核心能力

學習成績

【B】

期末學習

成績

【C=B*A

】

無此教學

計畫表資

訊!

成績稽核

教科書(尊重智慧財產權，請用正版教科書，勿非法影印他人著作)

書名 作者 譯者 出版社 出版年

無參考教科書

參考教材及專業期刊導讀(尊重智慧財產權，請用正版教科書，勿非法影印他人著作)

書名 作者 譯者 出版社 出版年

無參考教材及專業期刊導讀

上課進度 分配時數(%)

週次 教學內容 講授 示範 習作 實驗 其他

1 100 0 0 0 0

2 100 0 0 0 0

3 100 0 0 0 0

4 100 0 0 0 0

5 100 0 0 0 0

6 100 0 0 0 0

7 100 0 0 0 0

8 100 0 0 0 0

9 100 0 0 0 0

10 100 0 0 0 0

11 100 0 0 0 0

12 100 0 0 0 0

13 100 0 0 0 0

14 100 0 0 0 0

15 100 0 0 0 0

16 100 0 0 0 0

17 100 0 0 0 0

18 100 0 0 0 0
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